
Protokół Nr.  20/17

Z posiedzenia Komisji Sportu , Turystyki i Współpracy z Zagranicą

Odbytego w dniu:  30.01.2017 r.

Początek posiedzenia godz.  17:00             Zakończenie godz.  19:00

Obecni Członkowie Komisji:

1. Sławomir Jakóbowski

2. Paweł Ciszewski

3. Ewa Pędziwiatr

4. Artur Wrona

Nieobecni usprawiedliwieni: Anna Klepacz

Nieobecni nieusprawiedliwieni: ---

Obecni Goście spoza składu Komisji:

1. Konrad Biela

2. Mariola Kanecka

3. Katarzyna Stawiarska

4. Marta Weinke

5. Mirosław Górecki

6. Andrzej Weinke

7. Roman Tryhubczak

8. Bożena Wiśniewska

9. Dariusz Kuś (KPN)

10. Michał Makowski (KPN)

11. Zygmunt Jała (KPN)

12. Paweł Pituch 

13. Andrzej Raj (KPN)

14. Andrzej Machnica

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Przyjęcie planu pracy na 2017 rok.

4. Zapoznanie się z pismem do radnych z dnia 18.01.2017 w sprawie Planu Ochrony
KPN (m. in. wprowadzanie psów do parku) oraz podjętą uchwałą XXV/125/16 



dot. KPN

5. Sprawy różne.

6. Zakończenie posiedzenia komisji.

Streszczenie przebiegu obrad

Ad 1. Przewodniczący stwierdził kworum, przywitał gości komisji i otworzył posiedzenie.

Ad  2.  Odczytano  porządek  obrad,  który  został  przyjęty  jednogłośnie.  Przewodniczący
wnioskuje  o przejście  do pkt.4  porządku obrad.  Komisja  jednogłośnie  przychyla  się  do
wniosku.

Ad 4. W imieniu gminy Kowary głos zabrał P. Andrzej Weinke, wskazał punkty z, którymi
nie zgadzają się mieszkańcy gminy w przyjmowanym przez KPN Planie Ochrony Parku.
Następnie  głos  zabrał  dyrektor  KPN,  wyjaśnił  on  dlaczego  postanowiono  o  wyłączeniu
części żółtego szlaku prowadzącego z Kowar przez Kowarski Grzbiet na terenie KPN z sieci
szlaków,  na  które  dozwolone  jest  wprowadzanie  psów.  Następnie  pracownicy  KPN
zapoznali  zgromadzonych  ze  szczegółami  Planu  Ochrony  Parku.  Odbyła  się  godzinna
dyskusja  na temat wpływu  pojawienia  się  psów na części szlaku,  o którym mowa,  jeśli
zostałby dla nich otwarty. Dyrektor KPN obiecał, że pracownicy ponownie zbadają sporny
przedmiot sprawy i powiadomią gminę o wynikach. Osobą spoza komisji podziękowano za
wzięcie udziału w obradach. Przewodniczący ogłosił 10 min. przerwy. 

 Ad 3.  Po przerwie komisja wróciła do pkt.3 porządku obrad, obecni członkowie komisji
zapoznali  się  z  proponowany  planem  pracy  na  rok  2017  (zał  nr  1).  Plan  przyjęto
jednogłośnie w głosowaniu. 

Ad. 5  W sprawach różnych nikt głosu nikt nie zabrał głosu.

Ad. 6 Przewodniczący podziękował obecnym  i zakończył  obrady.

Załącznik nr 1

Plan pracy Komisji Sportu, Turystyki i Współpracy z Zagranicą na rok 2017.

1. Ocena stanu infrastruktury sportowo-rekreacyjnej należącej do gminy Kowary, określenie 
niezbędnych działań zapewniających możliwość prawidłowego korzystania z obiektów.
2. Spotkanie z przedstawicielami stowarzyszeń, organizacji pozarządowych oraz przedsiębiorców 
zajmujących się działalnością podlegającą Komisji STiWzZ.
3. Spotkanie z kierownikiem referatu promocji miasta w celu omówienia kalendarza imprez 
sportowo-rekreacyjnych zaplanowanych na rok 2017. Omówienie planów referatu promocji 
związanych z promocją sportu, turystyki oraz planów współpracy z zagranicą.
4. Ocena stanu ilościowego oraz jakościowego szkolnych obiektów sportowych w celu określenia 
potrzeb.
5. Podjęcie działań mających na celu uatrakcyjnienie oferty turystycznej Kowar, opartej na lekkiej 
turystyce rekreacyjnej, pieszej i rowerowej.
6. Rozpatrywanie bieżących spraw przekazywanych Komisji wg właściwości.



Wnioski komisji:

1.Przewodniczący postanowił o wystosowaniu do dyrekcji KPN pisma w treści , którego 
zawarte będzie wniosek o dołączenie  części szlaku żółtego do siatki szlaków na , których 
będzie można wprowadzać psy. Argumentując wniosek wskazać brak możliwości 
bezpośredniego udania się na teren KPN z terenu gminy Kowary w przypadku gdy Plan 
Ochrony Parku zostanie przyjęty w proponowanym kształcie. 

Protokołował Podpis Przewodniczącego

Sławomir Jakóbowski Sławomir Jakóbowski


